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در استان

برای نخستین بار در کشور؛

سیستم هوشمند عیب یابی ریخته گری در فولاد 
هرمزگان استقرار یافت

بندرعباس- شهین صادقی
سیس��تم یکپارچه نگهداری و تعمیراتی پیش بینانه و تحلیلی عیب یابی 
ریخته گ��ری به منظ��ور کاهش توقفات اضط��راری و افزای��ش آماده به کاری 
تجهی��زات موج��ود، برای اولین بار در کش��ور در ش��رکت ف��ولاد هرمزگان 

برنامه ریزی و اجرا شد.
رئیس نگهداری و تعمیرات ریخته گری و ارس��ال محصول شرکت فولاد 
هرم��زگان با بیان این مطل��ب افزود: به منظور کاهش توقف��ات اضطراری و 
افزایش آماده ب��ه کاری تجهیزات موجود در نگهداری و تعمیرات ریخته گری 
که دو ش��اخص اس��تراتژیک در این واحد به ش��مار می روند، پس از بررسی 
مشکلات متعدد در جلسات مشورتی و آنالیزی با حضور مهندسان خبره در 
واحد نت ریخته گری و بهره مندی از خرد جمعی، به این نتیجه رسیدیم که 
نیاز اس��ت یک سیستم یکپارچه نگهداری و تعمیراتی پیش بینانه و تحلیلی 
 جهت دسترس��ی کلیه کارکن��ان نت ریخته گری جهت پیش��برد این هدف 

به مرحله برنامه ریزی و اجرا درآید.
هیمن چوگلی افزود: با توجه به مشکلات مربوطه و با اهداف جمع آوری 
کلی��ه دیتاهای تجهی��زات و ماش��ین آلات موجود در اتوماس��یون لول یک 
ریخته گ��ری، ثب��ت و رهگیری گزارش های بازرس��ان ب��رق، مکانیک و ابزار 
دقیق، ثب��ت و رهگیری دقیق گزارش های ش��یفت های تعمیراتی، پیگیری 
و رفع عیب های اعلام ش��ده توس��ط ش��یفت تعمیرات، بررس��ی کارشناسی 
کلیه گزارش های فنی ثبت ش��ده، گزارش گیری بلندمدت از اقدامات و وقایع 
ثبت شده، ایجاد سیستم هشدار برای تمامی تجهیزات موجود در ریخته گری، 
پایش وضعیت کنونی تجهیزات و مقایس��ه آن با وضعیت قبل، ارس��ال پیام 
هش��دار وضعیت های مهم به تیم کارشناس��ان تعمی��رات و پایش وضعیت 
موجود خطوط تولید ریخته گری و ماش��ین آلات مختلف آن از محل اسکان 
 کارکنان نت، بر آن ش��دیم تا این سیس��تم جامع را بن��ا نهاده و اجرا کنیم. 
پس از طراحی ذهنی اولیه و ثبت نقشه راه آن در جلسات برگزار شده، مقرر 

شد سیستم هوشمند عیب یابی ریخته گری به اجرا درآید.
رئیس نگهداری و تعمیرات ریخته گری و ارس��ال محصول شرکت فولاد 
هرمزگان خاطرنشان کرد: سیستم عیب یابی ریخته گری این امکان را فراهم 
می سازد تا وضعیت کلیه موتورها، سگمنت ها، ماشین های برش، آب های در 
گردش ریخته گری، اگزوزفن ها، مارکینگ ماش��ین، گریس کاری سگمنت ها 
و تمامی س��یگنال های مهم و مؤث��ر در روند تولی��د را در زمان تعمیرات و 
در حین ریخته گری رصد کنیم و با توجه به ترندهای تغییرات فش��ار، دبی، 
س��رعت، جریان الکتریکی، دما و س��ایر مقادیر اندازه گیری شده در گذشته 
و ح��ال حاضر تجهیزات به روش مقایس��ه ای، نتایج مؤث��ری از روند خرابی 

تجهیزات یا راندمان مفید تجهیزات داشته باشیم.
 مهدی معزی، کارش��ناس نگهداری و تعمیرات ابزار دقیق و اتوماسیون 
ریخته گری و ارس��ال محصول، نیز گف��ت : قابلیت منحصربه فرد دیگری که 
در این سیس��تم وجود دارد این اس��ت ک��ه با توجه به مقادی��ر اندازه گیری 
ش��ده توس��ط سنس��ورهای موجود در خطوط ریخته گری و فرمول نویسی 
 و ش��رط های ایجادش��ده در این سیس��تم، پیش بینی روند مشکلات فنی و 
عدم امکان اس��تفاده یک تجهیز قابل مش��اهده می ش��ود و با ایجاد هش��دار 
 پایش وضعیت برای یک یا چندین تجهیز خاص از خرابی های احتمالی و به 

وجود آمدن توقفات اضطراری و طولانی مدت جلوگیری می کند.

تریبون         

افزایش 250 مگاواتی تولید برق در نیروگاه بندرعباس
بندرعباس- شهین صادقی

مدیرعامل نیروگاه بندرعباس از وارد مدار شدن واحد شماره 2 بخار این 
نیروگاه پس از اتمام تعمیرات دوره ای و افزایش 250 مگاواتی تولید برق در 

این واحد نیروگاهی خبر داد.
داری��وش محم��ودی عنوان ک��رد: واحد ش��ماره 2 بخار ای��ن نیروگاه 
ک��ه طب��ق برنامه زمان بن��دی تعمی��رات دوره به منظور افزای��ش آمادگی 
و ب��الا ب��ردن راندمان و افزایش تولی��د از مدار تولید خارج ش��ده بود، پس 
 از اتم��ام تعمی��رات 45 روزه به مدار تولید بازگش��ت و در حال حاضر با بار

 250 مگاوات در ش��بکه سراس��ری قرار دارد.مدیرعامل نیروگاه بندرعباس 
اضافه کرد: درجریان تعمیرات این واحد اقداماتی از قبیل بازدیدهای استاندارد 
تعمیرات دوره ای، تعویض ایمپلر و یاتاقان های فن گردش هوای داغ و یاتاقان 
موتور الکتریکی، تعویض لوله های واتروال و ریهیت سرد آسیب دیده، تعویض 
س��یل های لانگس��تروم و اکسپنش��ن های معیوب داک��ت دود و اکونومایزر، 
 جت پرشر لوله های کندانسور و هیدروتس��ت، تعویض ایربک ترانس یونیت، 
سیموله بویلر و انجام عملیات پسیویشن برای آماده سازی و تولید برق پایدار 

واحد، در این بازه زمانی 45 روزه انجام شد.

در دومین جلسه شوراي راهبری تحول اداری دانشگاه علوم پزشکی 
کرمانشاه مطرح شد؛

استان کرمانشاه در حوزه سلامت مسیر رو  به  
پیشرفت را طی می کند

کرمانشاه-محمدعلی محمدی
دکتر نورایی رییس سازمان مدیریت 
 و برنام��ه ریزی اس��تان گفت:دانش��گاه 
علوم پزشکی کرمانشاه جزو دستگاه های 
برتر اس��تان در جش��نواره شهید رجایی 
معرفی شد و این موفقیت مرهون تلاش 
بی وقفه و پیگی��ری های مجدانه رئیس 
دانش��گاه ،معاون توسعه مدیریت و منابع 

دانشگاه و دیگر مسئولان و همکاران در حوزه های مختلف این دانشگاه است .
کارهای بس��یار خوبی در حوزه س��لامت اس��تان انجام ش��ده و استان 
کرمانش��اه در این حوزه مس��یر رو به پیش��رفت را طی می کند و امیدواریم 

این مسیر ادامه یابد.
دانشگاه علوم پزشکی کرمانش��اه در اجرای پروژه های عمرانی بهداشت 
و درمان اس��تان و بسیاری از بخش ها، پیش��رو است و برای کسب موفقیت 
 بیشتر، باید در حوزه تحول اداری و انفورماتیک و ثبت اقدامات صورت گرفته ،
 فعال تر عمل شود و ارتقا شاخص ها را در استان جدی تر پیگیری نماید .

تمام هدف ما خدمت به مردم استان است و تلاش می کنیم در حوزه بهداشت 
و درمان خدمات بسیار خوبی به مردم استان و استان های همجوار ارائه گردد.

دکتر محمدی رییس دانشگاه نیز گفت:دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه 
یکی از دستگاه های پر تلاش استان در زمینه اجرای طرح های عمرانی و در 
راستای فراهم ساختن امکانات و ارتقا زیرساخت های لازم برای ارائه خدمات 
مطلوب بهداش��تی درمانی  به مردم استان است و خوشبختانه در جشنواره 

شهید رجایی به عنوان دستگاه برتر معرفی شد.
از جمله موارد قابل توجه در کس��ب ای��ن موفقیت همکاری و همراهی 
رییس س��ازمان مدیریت و برنامه ریزی اس��تان و همکاران ایش��ان در این 
س��ازمان است که  واقعا تقویت کننده دانش��گاه هستند و در پیشرفت های 
حوزه س��لامت اس��تان به ویژه در راس��تای تامین اعتبارات عمرانی و خرید 
تجهیزات س��رمایه ای در مسیر ارائه خدمات مطلوب درمانی به مردم استان 
سهم بسزایی داشته و دارند که از این همراهی وهمکاری بسیار سپاسگزاریم. 
دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه س��رمایه ای کم نظیر برای استان محسوب 
می شود و در کشور از بسیاری از دانشگاه ها در اکثر حوزه ها جلوتر هستیم 
و دانشگاه های اصفهان، شیراز، خراسان رضوی، تبریز در بسیاری از حوزه ها 

در رتبه های پایین تر و پس از دانشگاه ما قرار دارند.
ای��ن موفقیت مرهون تلاش های بی وقفه همکاران ما در تمام حوزه ها و 
معاونت های دانشگاه است و همچنین برنامه ریزی و اجرای برنامه هایی که در 

دانشگاه در مسیر پیشرفت و ارتقای حوزه سلامت استان مصوب شده است. 
4۸ نفر از اعضای هیات علمی دانش��گاه جزو 2 درصد دانش��مندان برتر 
دنیا هس��تند و در این زمینه دانش��گاه رازی کرمانش��اه ب��ا اختلاف زیادی 
 در جای��گاه دوم در اس��تان ق��رار دارد و در تولید علم نیز که یک ش��اخص 
بین المللی اس��ت ، دانش��گاه علوم پزشکی کرمانش��اه در بین دانشگاه های 
استان جایگاه اول را به خود اختصاص داده است.همچنین در حوزه فناوری 
و شرکت های دانش بنیان در استان نیز دانشگاه اول هستیم و شرکت های 

دانش بنیان ما توانسته اند حدود ۷0 محصول را به بازار عرضه نمایند.
 امیدوارم بتوانیم همچنان در مس��یر پیش��رفت حوزه س��لامت اس��تان 

گام برداریم و برای خدمت به مردم استان با تمام توان تلاش کنیم.

صدور کارنامه برای مدیران شهرداری از سوی 
سامانه ۱۳۷ پلاس در باغستان اجرایی شد 

شهریار-برزگر
شهردار باغس��تان در جلسه سامانه 
۱۳۷ از اجرای طرح صدور کارنامه برای 
مدی��ران ش��هرداری در س��امانه ۱۳۷ و 
نمایش آنلاین آن به شهروندان در سایت

my . Baghestan . It خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شهرداری 
و ش��ورای اس��لامی ش��هر باغس��تان؛ 
مهندس شمسایی ش��هردار باغستان با 

اش��اره به اهمیت ایجاد پل ارتباطی ش��هروندان با مدیریت شهری گفت:در 
جهت پاس��خ به مطالبات مردمی و کسب اطلاعات دقیق در زمینه مسائل و 
مشکلات ش��هروندان و دریافت دیدگاه های مردم پیرامون مدیریت شهری 
س��امانه ارتباطی ۱۳۷ش��هرداری باغس��تان راه اندازی شد.شهردار باغستان 
افزود:ب��ا توج��ه به نقش کارکردی س��امانه ۱۳۷ در راس��تای بهبود خدمت 
 رسانی مدیریت شهری به شهروندان و استفاده از نقطه نظرات سازنده و رفع 
ضعف های عملکردی حوزه های مختلف ش��هرداری، این س��امانه در جهت 
ارتباط دوسویه مدیران شهرداری با شهروندان ایجاد شده و آماده پاسخگویی 
است.شهردارباغستان افزود:سامانه ۱۳۷ زمینه ساز جلب مشارکت مردم در 
روند تصمیم گیری ش��هری اس��ت و یکی از عناصر مهم تاثیر گذار در روند 
توس��عه همه جانبه شهری، افزایش مشارکت مردم در امور مختلف است که 

می تواند در ایجاد تعادل شهری نقش مهمی ایفا کند.
شهردار باغستان یادآورشد:دقت، سرعت و پاسخگویی به درخواست های 
ش��هروندان در کوتاه ترین زمان ممکن ، کاهش هزینه ها و به حداقل رساندن 
مراجعات حضوری شهروندان به شهرداری از دیگر مزایای سامانه ۱۳۷ است.وی 
همچنین از صدور کارنامه عملکردی برای مدیران شهری که به نوعی فعالیتشان 
مرتبط با پیام های شهروندان است خبر داد و گفت:برای هرمدیر پاسخگو که با 
سامانه در ارتباط هستند با استفاده از پارامترهای بسیار دقیق مبتنی بر پیام های 
ش��هروندان و عملکرد مدیران ش��هرداری کارنامه ای صادر می شود که معیار و 

محک مناسبی در حوزه عملکرد دوره ای مدیران خواهد بود.

دیدني ها

 دهکده واریان کرج ؛ روستایی که مسیر ورود آن 
از روی آب می گذرد!

*علی شادمهر
قسمت اول

از  یک��ی  ک��رج  واری��ان  دهک��ده 
خاص ترین روس��تاهای ایران اس��ت که 
لقب تنها روس��تای آبی ایران را به خود 
اختصاص داده اس��ت. تصور کنید وارد 
دهکده ای می ش��وید که هیچ خودرویی 
در آن وج��ود ن��دارد و می توانی��د در 
محیط��ی آرامش بخش ب��ا هوایی پاک 

قدم بزنید و از مناظر و زیبایی های بسیار لذت ببرید.
اگر س��اکن تهران هس��تید یا قصد س��فر به پایتخت را دارید، می توانید 
دهکده واریان کرج را ب��ه عنوان مقصدی یکروزه برای طبیعتگردی انتخاب 
نمایید.تنها راه دسترس��ی به این روس��تا از طریق قایق و دریاچه پشت سد 
کرج می باش��د، از این رو در سال های اخیر بس��یار مورد توجه گردشگران و 

طبیعتگردان قرار گرفته است. 
 معرفی دهکده واریان کرج

در نزدیکی تهران و در بخش ش��رقی س��د امیرکبیر یا همان سد کرج، 
روس��تایی دنج و زیبا واقع ش��ده اس��ت که واریان نام دارد.این روستا که در 
دهس��تان آدران بخش آس��ارا شهرس��تان کرج قرار گرفته، فقط از یک راه 
ارتباط��ی برخوردار می باش��د. برای رفتن به روس��تای واری��ان باید از قایق 
اس��تفاده نمود زیرا هیچ جاده و مس��یری از خش��کی برای رف��ت و آمد به 
آن وج��ود ندارد. از آنجای��ی که هیچ خودرویی در دهکده واریان رفت و آمد 

نمی کند، این روستا محیطی کاملا آرام و هوایی بسیار پاک دارد.
دهک��ده واریان به دلی��ل نزدیکی به کرج و ته��ران مقصدی عالی برای 
س��فری یکروزه محسوب می شود و می تواند خاطره ای فراموش نشدنی برای 
علاقمن��دان به طبیعت و گردش��گران رقم بزند. مردم واری��ان به زبان تاتی 
س��خن می گویند و ش��غل آنها زراعت، گله داری، کرباس بافی، زنبورداری و 
گیوه بافی است. در گذشته دامداری و گله داری نیز از شغل های اصلی مردم 
واریان به شمار می رفت اما به مرور زمان و در اثر سختی رفت و آمد بسیاری 
از مردم این منطقه به کرج و تهران کوچ نمودند. به خاطر همین مهاجرت در 

حال حاضر افراد کمی )۱5 خانوار، 40 نفر( در این روستا زندگی می کنند.
  تاریخچه دهکده واریان کرج

دهکده واریان در گذش��ته و قبل از احداث سد کرج )سال ۱۳۳4( یک 
روس��تای مرکزی محس��وب می شد که جمعیت زیادی داش��ت.در آن زمان 
واریان به خاطر دسترس��ی از طریق ماش��ین به مانند یک شهر بوده و همه 
چیز در آن یافت می شد.با احداث سد امیرکبیر بخشی بزرگی از روستا به زیر 
آب رفت و اهالی به مناطق بالاتر کوچ کردند. از آن زمان به بعد تنها مس��یر 

دسترسی به واریان فقط از طریق قایق بود.
از زمان احداث سد کم کم بیشتر اهالی واریان از این روستا خارج شدند 
و برای زندگی ش��هرهای اطراف را انتخاب نمودند.در حال حاضر این روستا 
به عنوان یک منطقه ییلاقی ش��ناخته می شود و بیشتر برای تعطیلات مورد 
استفاده قرار می گیرد.البته همانطور که گفته شد تعدادی از ساکنین قدیمی 

در واریان باقی مانده اند اما تعدادشان بسیار اندک است.
ادامه دارد....

استاندار سیستان و بلوچستان تاکید کرد؛

توسعه مبادلات اقتصادی  با کشورهای همسایه 
با تکیه برتوان راهبردی منطقه آزاد چابهار

استاندار سیس��تان و بلوچستان گفت: منطقه آزاد 
چابهار از مهمترین مواردی اس��ت که در مصوبات سفر 
تاریخ��ی رهب��ر معظم انقلاب به اس��تان به آن اش��اره 
ویژه ای ش��ده و ب��ه عنوان فرصتی مهم برای توس��عه 
 کشور، باید در س��طح بین المللی نقش آفرینی داشته

 باشد.
ب��ه گ��زارش ایس��نا، منصور بیج��ار در جلس��ه با 
مدیرعام��ل و اعضای هیات مدیره منطقه آزاد چابهار با 
اشاره به ظرفیت های ویژه ای که نظام در زمینه توسعه 
صنعت فراهم کرده اس��ت، افزود: مبادلات اقتصادی  با 
کشورهای همسایه با تکیه برتوان راهبردی منطقه آزاد 

چابهار باید توسعه یابد.
وی تاکی��د کرد: ب��ه هیچ عنوان نبای��د از ظرفیت 

منطق��ه آزاد چابهار غافل ش��د و جای��گاه این منطقه 
راهبردی و مهم کش��ور باید به عنوان یک پل ارتباطی 

برای سایر کشورهای منطقه بازیابی شود.
نماین��ده عال��ی دولت در سیس��تان و بلوچس��تان 
مسئولیت ویژه منطقه آزاد چابهار در قبال توسعه استان 

را یاد آورش��د و افزود:مردم شریف چابهار و استان باید از 
 مواهب خدادادی منطقه آزاد بهره مند ش��وند و توسعه را

 به صورت ملموس تجربه کنند.
اس��تاندار سیستان و بلوچس��تان آمادگی و همت 
اس��تانداری را ب��رای فراه��م ک��ردن زیرس��اخت های 
توسعه منطقه آزاد چابهار و منطقه آزاد سیستان اعلام 
 کرد و گف��ت: وجود منطقه آزاد چابه��ار و بندر بزرگ 
ش��هید بهش��تی ظرفیت مهمی برای س��رمایه گذاران 

داخلی و خارجی خواهد بود.
وی تاکید کرد:یکی از سیاس��ت های مورد تاکید و 
مکرر رهبر معظم انقلاب، اس��تفاده از ظرفیت های این 
منطقه و همین طور اقتص��اد دریا محور در این منطقه 

است.

مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان :

رشد درآمد حاصل از فروش محصولات فولاد 
هرمزگان در بازار داخلی

بندرعباس-شهین صادقی
مدیرعامل ش��رکت فولاد هرمزگان از رشد درآمد 
حاص��ل از فروش بالای 9 درصدی در ۷ ماهه امس��ال 
نس��بت به مدت مشابه س��ال ۱402 خبر داد و گفت: 
ش��رکت ف��ولاد هرمزگان ط��ی ۷ ماهه امس��ال موفق 
 ش��ده اس��ت در زمینه ف��روش محصولات خود رش��د

 9.۳ درص��دی را به ثبت برس��اند که بخش عمده ای از 
این رش��د فروش مربوط به عرض��ه محصولات در بازار 

داخلی و تامین نیاز صنایع کشور بوده است.
عط��االله معروفخان��ی با اش��اره به می��زان فروش 
محصولات در بازار داخلی تصری��ح کرد: مطابق با آمار 
منتش��ر شده ، امس��ال ش��رکت فولاد هرمزگان یکی از 
برترین عرضه کننده ها و معامله کنندگان اسلب در کشور 
بوده و طی مهرماه سال جاری توانسته بالغ بر ۱20 هزار 
تن اسلب در بورس کالا معامله کند و نوردکاران را برای 
خرید محصول هرمز به رقابت با یکدیگر بکشاند. حال در 
صورتی که محدودیت های انرژی طی ماه های باقیمانده 
سال کمتر شود، ما می توانیم با قدرت بیشتری در بازار 
حضور داشته باشیم و روند فروش مهرماه را ادامه دهیم 

و رکوردهای فروش بیشتری را به ثبت برسانیم.
مدیرعامل ش��رکت فولاد هرم��زگان تصریح کرد: 
 در بخش فروش ش��اهدیم میزان فروش محصولات در

 ۷ ماه��ه س��ال جاری عدد ۱۸4 ه��زار و 2۳۳ میلیارد 
ریال بوده اس��ت که بخش عمده آن یعنی ۱2۳ هزار و 
۷۸5 میلی��ارد ریال از فروش در بازار داخل و مابقی آن 
از فروش صادراتی ش��رکت به دست آمده و در مجموع 
درآمد ش��رکت در مقایسه با مدت مشابه سال قبل که 
 درآم��د ۱۶۸ ه��زار و 5۳5 میلیارد ریال بوده، با رش��د

 9.۳ درصدی همراه شده است.
معروفخانی اف��زود: با وجود محدودیت ه��ای انرژی، 
اما فولاد هرمزگان همان گونه که اش��اره ش��د طی مدت 
۷ ماهه امس��ال فروش اس��لب در بازار داخلی با موفقیت 
 قاب��ل قبول��ی هم��راه ش��ده و نس��بت به مدت مش��ابه 
 س��ال گذش��ته رش��د ۱۱.9 درص��دی داش��ته و از رقم 
 ۸9 ه��زار میلی��ارد ری��ال در ۷ ماه��ه س��ال ۱402 ب��ه 
99 هزار میلیارد ریال در پایان مهرماه امسال رسیده است.

 وی خاطرنش��ان کرد: امس��ال طی ۷ ماه، با توجه 
به رش��د تولید آهن اس��فنجی و رکوردشکنی های این 
واح��د موفق ب��ه فروش ۱99 هزار ت��ن از این محصول 
در بازار داخلی شدیم که رشد ۱2۳ درصدی نسبت به 
مدت مشابه سال قبل نشان می دهد. این میزان فروش 
منجر به کسب2۳ هزار و ۸۳0 میلیارد ریال درآمد شده 
که حاکی از افزایش ۱00 درصدی درآمد در مقایسه با 

مدت مشابه سال پیش است.
مدیرعامل ش��رکت ف��ولاد هرم��زگان اضافه کرد: 
مجم��وع درآمد حاصل از فروش داخلی فولاد هرمزگان 

ط��ی ۷ م��اه امس��ال ب��ه ۱2۳ ه��زار و ۷۸5 میلیارد 
 ریال رس��ید که این میزان در مقایس��ه با مدت مشابه 

سال پیش رشد 2۱.۷ درصدی را نشان می دهد.
وی در ادامه س��خنانش به میزان تولید محصولات 
مختلف در فولاد هرمزگان اش��اره ک��رد و گفت: میزان 
تولید اس��لب در ف��ولاد هرمزگان طی ۷ ماهه امس��ال 
به می��زان ۷۱2 هزارو ۳9۱ تن رس��ید. همان گونه که 
پیش تر اشاره ش��د بحران ناترازی انرژی و قطع برق از 
خرداد ماه تا هفته نخس��ت مهر ماه، متاسفانه دامن گیر 

بسیاری از صنایع فولادسازی کشور شده است.
وی تصری��ح کرد: از ابتدای س��ال ج��اری تا پایان 
مهرماه، میزان تولید آهن اس��فنجی ش��رکت به میزان 
ی��ک میلیون و ۱49 هزارو40۱ تن بوده اس��ت که این 
رقم نیز در مقایس��ه با مدت مش��ابه س��ال گذش��ته با 
افزایش تولید به مقدار تقریبی ۱02 هزارتن همراه شده 
و رش��د 9.۷ درص��دی تولید را به ثبت رس��انده و این 
میزان تولید در تاریخ فعالیت این واحد فولاد هرمزگان 

بی سابقه بوده است.
مدیرعام��ل فولاد هرمزگان در ادامه س��خنانش به 
رکوردهای ثبت ش��ده طی س��ال ۱40۳ اش��اره کرد و 
گفت: با وجود محدودیت هایی که در تامین برق داشتیم 
اما خوشبختانه هم در بهار و هم در مهرماه سال جاری 
ش��اهد رکوردزنی در بخش تولی��د بودیم. ما در مهرماه 
امس��ال توانس��تیم به برنامه ریزی پیش بینی شده برای 
تولید اس��لب به میزان ۱5۱ هزار و 2۱۶ تن دست پیدا 
کنیم و در صورتی که مشکل تامین انرژی برطرف شود، 
به طور حت��م در میزان تولید و ف��روش محصولات به 

رکوردهای متعددی دست پیدا خواهیم کرد.

طی نشستی در اتاق بازرگانی البرز و با حضور مدیرکل شبه قاره هند سازمان توسعه تجارت ایران مطرح شد؛ 

آغاز همکاری های مشترک برای توسعه صادرات 
و سرمایه گذاری در البرز 

کرج-فرشته خاکپور
در بازدید مدیرکل ش��به قاره هند س��ازمان توسعه 
تجارت ایران از کارخانه نوآوری استان و نمایشگاه دائمی 
توانمندی های تولیدی و صنعتی بر اهمیت همکاری های 
مش��ترک دولت با ات��اق بازرگانی و دیگ��ر ارکان بخش 
خصوصی البرز در حوزه صادرات و واردات و لزوم برگزاری 

همایش ها و اعزام هیات های تجاری تاکید شد.
ه��ادی طالبیان و هی��ات همراه ضم��ن بازدید از 
کارخانه نوآوری استان و نمایشگاه دائمی توانمندی های 
تولیدی و صنعتی اتاق بازرگانی البرز با رئیس و مدیران 

این پارلمان بخش خصوصی دیدار کردند.
در ادامه و طی نشس��تی که با حضور مدیرکل شبه 
قاره هند و همراه��ان وی، مدیرکل صمت، رئیس اتاق 
تعاون و مدیران و مس��ئولانی از حوزه س��رما یه گذاری 
ام��ور اقتص��ادی و دارایی اس��تان برگزار ش��د، پرهام 
رضای��ی رئیس ات��اق بازرگانی البرز گف��ت: با توجه به 
ظرفیت ه��ای اقتصادی هند و ایران در حوزه صادرات و 
 واردات تعام��لات خوبی میان طرفین برقرار بوده و بازار 

دو کشور مذکور مکمل یکدیگر است.
 هم گرای�ی بخش ه�ای اقتص�ادی البرز و 

نقش مؤثر آن در افزایش صادرات استان 
وی در ادامه با اشاره به هم گرایی و هم افزایی روسای 
اتاق ه��ای بازرگان��ی، تعاون و اصن��اف در قالب فعالیت 
دبیرخانه مش��ترک این مجموعه ه��ای بخش خصوصی 
گفت:با توجه به ظرفیت ها و مزیت های استان از جمله 
ش��هرک های صنعتی متعدد و منطقه ویژه اقتصادی و 
فرودگاه بین المللی پیام تعامل مناس��بی میان مدیران 

دولتی و بخش  خصوصی برقرار است.
وی ادامه داد:هم��کاری  و تعامل بین بخش دولتی 
 و خصوص��ی البرز موجب ش��د که صادرات اس��تان از 
۳50 میلیون دلار در سال ۱400 به بیش از یک میلیارد 
دلار در سال ۱40۱ برسد، دکتر عبداللهی استاندار البرز 
نیز در این خصوص به  طور مداوم با فعالان اقتصادی در 
ارتباط هس��تند و این تعاملات مثبت به توسعه استان 

کمک می کند.
وی با بیان اینکه س��ازمان توسعه تجارت نیز نقش 
مهمی در ارتباط��ات بین المللی و چرخه واردات، تولید 
و صادرات دارد افزود: متأس��فانه در 40 س��ال گذشته 
نتوانسته ایم بازارهای خوبی را به دست آوریم و اگر هم 
به دس��ت آورده ایم، به راحتی آن ها را از دست داده ایم. 

امکان��ات و ابزارهای��ی ک��ه در ایران داریم، نس��بت به 
بسیاری از کشورها بیشتر است.به عنوان مثال ترکیه با 
ایجاد مراکز تجاری متعدد در عراق، بازارها را به راحتی 

تصاحب کرده است.
رضای��ی افزود:مراکز تجاری ایران در چند کش��ور 
ایجاد شده است اما باید خروجی مناسبی داشته باشند.

حضور در نمایش��گاه ها نیز اهمیت زی��ادی دارد و باید 
به دنبال نمایش��گاه هایی باشیم که بتوانیم قراردادهای 

مؤثری در حاشیه برگزاری آن به امضاء برسانیم.
وی با بیان اینکه همکاری  نزدیک تر میان بخش های 
 مختلف اقتصادی کش��ور می تواند ب��ه نتایج مثبت در

 این ح��وزه منجر ش��ود، افزود:البرز جزو اس��تان های 
پیش رو در جذب س��رمایه گذار خارجی اس��ت، در این 
راس��تا اتاق بازرگانی البرز برای ارائه خدمات به فعالان 

اقتصادی همکاری لازم را خواهد داشت.
 ضرورت بررس�ی چالش ها و فرصت های 
توسعه اقتصادی اس�تان البرز در راستای تثبیت 

جایگاه صادراتی آن
در ادام��ه این نشس��ت، محمد انص��اری مدیرکل 
صنع��ت، معدن و تجارت البرز با اش��اره به جوان بودن 
این استان گفت: شرایط برای تبیین ظرفیت های البرز 
هنوز مهیا نیست، اما با حضور مدیران با تجربه در حوزه 
اقتصادی جایگاه اس��تان به تدریج در این زمینه تثبیت 

می شود.
وی افزود: صادرات موفق نیازمند تولید پایدار است 
و مشکلات زیرس��اختی و چالش های ارزی بر صادرات 
تأثیر می گذارن��د، با توجه به حض��ور واحدهای بزرگ 
صنعتی و برندهای ملی در البرز سومین استان کشور از 

نظر نیاز ارزی است.
انص��اری عنوان کرد: س��ه اتاق بازرگان��ی، تعاون و 
اصن��اف در الب��رز به صورت هم گ��را و در کنار یکدیگر 

فعالی��ت می کنند که در نتیج��ه آن اقدامات مهمی از 
جمل��ه احداث و راه اندازی محل دائمی نمایش��گاه های 
بین المللی انجام ش��ده ک��ه تاکنون میزب��ان برگزاری 

چندین نمایشگاه تخصصی بوده است.
مدی��رکل صنعت، مع��دن و تجارت البرز با اش��اره 
به ظرفیت های بالای اس��تان در ح��وزه صادرات گفت: 
البرز به لحاظ صنعتی، پنجمین اس��تان کشور است و 
در ح��ال حاضر بر اعمال سیاس��ت های جدید بر محور 
دانش بنیان ک��ردن و صادرات محور کردن فعالیت های 

تولیدی استان متمرکز شده ایم.
وی در بخش دیگری به ظرفیت های اس��تان البرز 
در زمینه تولید سیمان، صنایع غذایی و شیمیایی اشاره 
کرد و گف��ت: البرز در تولیدات مختل��ف از جمله دارو 
و پوش��اک نیز پتانس��یل های بالایی دارد، یک شهرک 
تخصصی دارویی در البرز فعالیت دارد و اکنون به دنبال 

رفع موانع احداث شهرک نساجی استان هستیم.
 راهبردهای جدید سازمان توسعه تجارت 
برای تسهیل صادرات و توسعه برندهای ایرانی در 

بازارهای بین المللی
 در ادام��ه این نشس��ت ه��ادی طالبی��ان مدیرکل 
ش��به قاره هند سازمان توس��عه تجارت ایران بازدید از 
کارخانه نوآوری اس��تان، دیدار با رئیس و مدیران اتاق 
بازرگان��ی البرز و نمایش��گاه توانمندی ه��ای تولیدی و 
صنعتی را به عنوان نقطه آغاز همکاری های مشترک با 
اتاق البرز و دیگر ارگان های بخش  خصوصی مانند اتاق 

تعاون و اصناف برشمرد.
وی با بیان اینکه یک هدف مهم س��ازمان توس��عه 
تج��ارت ترویج و توس��عه برنده��ای ایران��ی و کاهش 
ریس��ک های مربوط به صادرات و واردات اس��ت، گفت: 
موضوعات��ی مانن��د رفع تعهد و تخصی��ص ارز از جمله 

چالش هایی هستند که باید به آنها پرداخته شود.
طالبی��ان همچنی��ن به برنامه های مش��ترک برای 
تقوی��ت روابط تجاری اش��اره ک��رد و گف��ت: در حال 
برنامه ریزی برای اع��زام و پذیرش هیات های تجاری و 

برگزاری همایش های مشترک هستیم.
مدیرکل ش��به قاره هند س��ازمان توس��عه تجارت 
ایران به افتتاح دو مرکز تجاری ایران در دو شهر بمبئی 
و دهلی اش��اره کرد و گفت: اگر ات��اق بازرگانی تمایل 
به راه اندازی مرکز تجاری در هند داش��ته باش��د از این 

موضوع استقبال می کنیم.


